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§ 159 Dnr 2021/00002  

Mötets öppnande 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige utser Christian Nordberg (-) och Thomas Moore 

(SD) till justerare av dagens protokoll.  

2. Dagordningen fastställs med nedanstående tillägg och 

kommunfullmäktige konstaterar att kungörelse skett i laga ordning.  

3. Kommunfullmäktige beslutar enhälligt att ärende "Revidering av 

reglemente för kommunstyrelsen" får läggas till dagordningen. 

4. Kommunfullmäktige beslutar att Sven-Eric Svensson, ordf i Bygg- och 

miljönämnden, får vara föredragande på punkterna 12 och 13 i 

dagordningen.     

Sammanfattning  

Kommunfullmäktige låter kontrollera närvaron och utser två justerare att 

jämte ordföranden justera dagens protokoll. Efter påpekande från Agneta 

Hägglund (S) föreslår ordföranden att "Revidering av reglemente för 

Kommunstyrelsen" läggs till dagordningen. Ytterligare tillägg enligt nedan. 

Dagordningen fastställs med dessa tillägg och kommunfullmäktige 

konstaterar att kungörelse skett i laga ordning.  

Tillägg 

- Motion: Projekt med sex timmars arbetsdag - Charlotta Bjälkebring 

Carlsson (V) 

- Revidering av reglemente för kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 

Föreliggande dagordning 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta att "Revidering av 

reglemente för kommunstyrelsen" kan läggas till dagordningen och finner 

att kommunfullmäktige enhälligt beslutar detta. Ordföranden frågar vidare 

om Sven-Eric Svensson (C), ordförande i bygg- och miljönämnden, kan 

inbjudas att vara föredragande på ärendepunkterna 12 och 13 och finner att 

kommunfullmäktige beslutar så.   
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§ 160 Dnr 2021/00278  

Anmälan av nytt medborgarförslag: Deponi i Kivinge - 
gällande den planerade verksamheten som är på 
samråd för fastigheten Kivinge 4:16. 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige beslutar att överlämna medborgarförslaget till 

kommunstyrelsen för beredning.   

Sammanfattning  

Ett medborgarförslag har inkommit där förslagsställaren menar att den 

bergtäktsverksamhet m m med tillhörande transporter som är planerad till 

Kivinge 4:16 inte är lämplig att förlägga i kommunen.    

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag   

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta enligt förslag till 

beslut och finner att så sker.  

      

      

 

______________ 

Beslutet skickas till: 

Kansli 

Hemsida 

Uppdragslista 
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§ 161 Dnr 2020/00157  

Motion: Handikappramp vid kommunala badplatser 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige anser motionen besvarad med hänvisning till 

remissinstansens yttrande och situationen i övrigt .     

Sammanfattning  

Sverigedemokraterna i Håbo har lämnat in en motion där man föreslår att 

kommunens badplatser i den mån det är möjligt tillgänglighetsanpassas för 

personer med de vanligaste funktionsvariationerna. De åtgärder som föreslås 

är ramp för rullstol eller bärselar. 

Motionen remitterades till kultur- och fritidsnämnden för yttrande. I sitt 

yttrande tar man upp åtgärder, resonemang kring de två kommunala baden 

Kalmarsandsbadet och Ekillabadet. 

Nämnden beslutade i maj 2020 att ge presidiet i uppdrag att besluta om 

handikappanpassning av Kalmarsandsbadet. Handikappanpassningen har 

under maj 2021 färdigställts med spång och handikappbrygga.  

För Ekillabadet kom man fram till att detta bad inte var lämpligt för 

handikappanpassning. Anledningen är att lutningen från närmaste möjliga 

parkering är så pass brant att man då var tvungen att gräva ut hela stranden 

för att få rätt lutning. Detta skulle i sådana fall strida mot naturskyddet som 

finns där. Dessutom skulle strandmiljön förändras i förhållande till natur – 

och kulturmiljön. I yttrandet föreslås i stället att personer med rörelsehinder 

ansluter till kiosk och omklädningsrum vid stranden via Räddningstjänstens 

brandväg.  

Kommunledningsförvaltningen kan avslutningsvis konstatera att en av två 

kommunala badplatser har handikappanpassats och att den andra bedömts 

inte vara lämplig för handikappanpassning men att man där pekat på 

alternativ lösning för personer med funktionshinder. Motionen föreslås mot 

bakgrund av detta besvarad.         

Beslutsunderlag 

– Motion 2020-06-29 

- Kultur- och fritidsnämnden, yttrande   
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Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta enligt förslag till 

beslut och finner att så är fallet.  

      

      

 

______________ 

Beslutet skickas till: 

Kultur- och fritidsnämnden 

Hemsida 

Motionär 
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§ 162 Dnr 2020/00136  

Medborgarförslag - Matodling 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige anser medborgarförslaget besvarat med hänvisning 

till förvaltningens bedömning.     

Sammanfattning  

Ett medborgarförslag har inkommit där förslagsställaren föreslår en egen 

lokal matförsörjning då det finns risk för matbrist då vi inte längre kommer 

att kunna importera mat från andra länder. Förslagsställaren menar att man 

på jordbruksmark och gräsmattor kunde skapa kolonilotter och 

gemensamhetsodlingar. Man behöver mark, kunskap och människor.  

I den beredning av förslaget som gjorts har bland annat följande 

framkommit: 

 Ett grönstrukturprogram förväntas antas av KF i närtid. I detta 

program anges bl a att kommunen genom god planering ska skapa 

förutsättningar för småskalig matproduktion. Framöver ska kommunens 

förvaltningar se över hur de kan bidra till den möjligheten genom olika 

åtgärder. 

• I det koloniområde som finns i Gröna Dalen finns i dag 

möjlighet att odla. Medlemskap i denna odlarförening kan sökas via 

föreningens hemsida.   

• Mark som kommunen kan upplåta för odling bör vara planlagd 

för detta ändamål eller inte planlagd alls. Ska arrendeavtal ingås så är det 

bra om kommunen kan betrakta det som en långvarig markanvändning och 

man måste också kunna pröva marken för alternativ användning.  

Kommunledningsförvaltningen ser detta som en viktig fråga och kan också 

konstatera att kommunen har frågan på agendan bl a genom skrivningen om 

småskalig matproduktion i det grönstrukturprogram som förhoppningsvis 

antas av fullmäktige. Möjlighet till odling i koloniområdet i Gröna Dalen  

ligger också i linje med att skapa ett hållbart Håbo. Det är också lämpligt 

om förslagsställaren tar kontakt med ansvariga i kommunen för en fortsatt 

dialog. Förvaltningen föreslår därmed fullmäktige att medborgarförslaget 

ska anses besvarat 

Beslutsunderlag 

– Medborgarförslag 2020-09-28 
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Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta enligt förslag till 

beslut och finner att så sker.  

           

 

______________ 

Beslutet skickas till: 

Samhällsbyggnadsförvaltningen – för kännedom 

Hemsida 

Förslagsställare 
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§ 163 Dnr 2020/00338  

Medborgarförslag: Fler aktiviteter 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige anser medborgarförslaget besvarat med hänvisning 

till förvaltningens bedömning.     

Sammanfattning  

Ett medborgarförslag har inkommit där förslagsställaren vill se att 

kommunen möjliggör för fler aktiviteter. Tre konkreta förslag är 

uppräknade: 

 Att med hjälp av företagarna i Håbo få ordning på 

minigolfbanan 

 Små parker med lekplatser i kanske även lekplats kombinerat 

med fler mindre utegym 

 Att vita villan nere vid Kalmarsandsbadet tas om hand, kanske 

kan bli ett trevligt fik eller liknande  

Under beredningsarbetet har underlag inhämtats från 

samhällsbyggnadsförvaltningen/gata och park där bl a följande konstateras. 

Minigolfbanan kommer på sikt att lokaliseras till Gröna Dalen och den yta 

där minigolfen finns i dag är tänkt för annan användning. För att undersöka 

vilka möjligheter som finns att ev få företagare att sponsra en bana behövs 

en dialog mellan näringslivsenheten och tänkbara företagare.   

I fråga om små parker och lekplatser så påpekas från gata/park att 

fullmäktige i närtid förväntas anta ett grönstrukturprogram, ett program som 

sedan ska kompletteras med en parkplan som avser att leda till en utveckling 

av parkområdena i Bålsta. I dag finns ett antal anlagda parker, ex 

Järnvägsparken och Väppebyängsparken. Vidare har man sedan ett par år 

börjat renovera lekplatserna i Bålsta. Under 2021-2022 renoveras två större 

lekplatser, en i Graneberg och en i Sågarbacken. Dessa lekplatser innehåller 

mindre utegym.  

Vita villan vid Kalmarsand är privatägd och det café som fanns där ett tag 

var inte lönsamt och fick läggas ner. Fastighetsägaren avser att exploatera 

området med bostadsbebyggelse.  

Förvaltningen vill avslutningsvis konstatera att medborgarförslagets 

intentioner är goda och att kommunen redan är i färd med att förverkliga det 

som förslagsställaren efterfrågar. Kommunfullmäktige föreslås därför 

besluta att medborgarförslaget ska anses besvarat.     
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Beslutsunderlag 

– Medborgarförslag 2021-03-29 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta enligt förslag till 

beslut och finner att så är fallet.  

      

      

 

______________ 

Beslutet skickas till: 

Samhällsbyggnadsförvaltningen – för kännedom 

Hemsida 

Förslagsställare 

 

 

 

 



 

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 14(40) 

 Sammanträdesdatum  

 2021-12-13  

Kommunfullmäktige    

 

 

JUSTERARE    EXPEDIERAD SIGNATUR UTDRAGSBESTYRKNING  

           

           
 

§ 164 Dnr 2021/00427  

Reviderad exploateringsbudget Björkvallen 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige beslutar att godkänna ny exploateringsbudget för 

Björkvallen gällande fastigheterna Bålsta 2:69 m.fl. med 22 733 000 kronor 

i underskott. 

2. Kommunfullmäktige beslutar att ersätta tidigare beslutad budget, KS 

2019/00287, nr 92552, med budget enligt förvaltningens förslag. 

3. Kommunfullmäktige uppdrar till förvaltningen att återkomma om 

upplåningsbehov uppstår.   

Sammanfattning  

I exploateringsbudget för Björkvallen (KS 2019/00287 nr 92552) beslutades 

om exploateringsbudget med nollresultat. En fördyring av anläggningen har 

uppstått då man i tidigare budget inte räknat med VA-ledningar utanför 

exploateringsområdet som är nödvändiga för att VA-behovet för 

exploateringen ska tillgodoses. För att kunna förse Björkvallen med VA-

tjänster så har långa ledningssträckor utanför exploateringsområdet behövt 

göras om. Detta har avsevärt fördyrat projektet. 

Markförhållanden i området hade inte undersökts innan framtagande av 

tidigare budget. Det har visat sig att markförhållandena är mycket dåliga 

vilket fördyrat genomförandet ytterligare. 

Förvaltningen har därför reviderat budget för Björkvallen med redan 

uppkomna och kommande kostnader för genomförandet. Resultat i 

reviderad budget beräknas bli ett underskott på 22 733 000 kronor. 

I resultatet redovisas även en ökad intäkt jämfört med markanvisningsavtal 

på 1 900 000 kronor vilket avser utökad byggyta (ljus BTA).   

Beslutsunderlag 

Exploateringsbudget för Björkvallen ,KS 2019/00287 nr 92552     

Förslag till beslut på sammanträdet 

Owe Fröjd (Båp) yrkar avslag på förslag till beslut punkterna 1-3. 

Thomas Moore (SD) yrkar bifall till Owe Fröjds (Båp) avslagsyrkande. 

Agneta Hägglund (S) yrkar bifall till förslag till beslut.  

Christian Nordberg (-) yrkar bifall till förslag till beslut punkterna 1-3. 
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Helene Zeland Bodin (C) yrkar bifall till förslag till beslut punkterna 1-3. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer avslagsyrkandet mot bifallsyrkandet och finner att 

kommunfullmäktige beslutar att bifalla förslag till beslut punkterna 1-3.  

Reservation 

Michael Rubbestad (SD) reserverar sig mot beslutet med följande 

motivering: 

”Sverigedemokraterna har ända sedan de första planerna för att exploatera 

Björkvallen lades på bordet yrkat avslag. Detta dels för att vi ansåg att 

primärt Västerängsskolan behövde få behålla idrottsytan och känslan av 

öppet landskap dels att vi inte önskade ytterligare bebyggelse baserat på att 

vi ansåg att budgeten med en liten vinst inte såg ut att hålla vid sidan av den 

rådande VA-situationen.  

Budgeten reviderades sedermera från vinst till ett nollresultat och 

Sverigedemokraterna vidhöll sitt avslagsyrkande. I det nu rådande förslaget 

gör kommunen en förlust om nästan 23 miljoner kronor av skattebetalarnas 

pengar. En kostnad som mycket väl kan komma att öka ytterligare. 

Hela detta ärende hänvisas till som ”lite tokigt” men går inte att betrakta 

som någonting annat än ett fullständigt haveri, en skandal och ett 

fullständigt negligerande av att hålla medborgarnas bästa framför ögonen. 

Konsekvenserna av att exploatera Björkvallen kommer att slå hårt mot våra 

invånare, såväl kortsiktigt som långsiktigt, såväl ekonomiskt som estetiskt.  

Håbo kommun borde inte ha bifallit exploateringen från första början, men 

har även missat möjlighet på möjlighet att dra sig ur och backa tillbaka när 

tillfälle getts längs vägen. Att nu fatta beslut om stopp och rivning är nästan 

aktuellt för övervägande om det inte hade inneburit ännu mer kostnader.  

Sverigedemokraterna anser att detta är en av mandatperiodens största 

kommunala skandaler och menar att detta behöver föranleda ytterligare 

arbete. Utöver att rutiner behöver upprättas för att säkerställa att 

situationen inte uppstår igen behöver även ansvarsfrågan utredas vilket i 

sin tur bör leda till tydliga konsekvenser. 

Sverigedemokraterna i Håbo” 

 

Owe Fröjd (Båp) reserverar sig mot beslutet med följande motivering: 

”Detta är inte vad Kommunstyrelsen senast beslutade om i total budget för 
detta projekt. 
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Bålstapartiet kan inte medverka till att försälja kommunala mark och 
betala tiotals miljoner för att ”ge bort den”, i stället för att få betalt.  

Nu ligger kommunens kostnad på ca 35 miljoner kronor för att ”bli av med 
Björkvallen” till en extern exploatör SKANSKA 

Detta är att hantera kommunmedborgarnas tillgångar på ett oanständigt 
sätt, och inget Bålstapartiet kan medverka till, därför yrkade vi avslag på 
förslaget, och förutsätter att kommunens revisorer hanterar detta i särskild 
ordning” 

  

 

______________ 

Beslutet skickas till: 

Samhällsbyggnadsförvaltningen 

Ekonomichef 

Controller 
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§ 165 Dnr 2019/00100  

Antagande av detaljplan 455, för Råby 3:15, m.fl. 
Hagviksstrand 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige antar detaljplan 455 för Råby 3:15 m.fl. 

Hagviksstrand enligt 5 kap. 27§ Plan- och bygglagen (2010:900).  

Sammanfattning  

I samband med en ansökan om bygglov framkom att fyra fastigheter i 

Hagviken historiskt getts bygglov på felaktiga grunder. Verkligheten 

stämmer därför dåligt med den gällande detaljplanen, och omöjliggör 

ytterligare tillbyggnader. Vid detaljplaneläggning för att omvandla området 

från fritidshusbebyggelse till permanent (70-talet) undantog Länsstyrelsen 

(då fastställande myndighet) fastigheterna från antagande av den nya planen. 

I samband med undantagandet konstaterade kommunen att ny plan skulle 

tas fram även för dessa fastigheter. 

Förslag till sådan ny plan var på samråd över årsskiftet 2020/2021 och på 

granskning strax innan sommaren 2021. Under samrådet inkom tre 

yttranden med synpunkter och under granskningen två. Justeringar efter 

samråd och granskning har framförallt handlat om att tydliggöra och i viss 

mån förenkla planbestämmelserna. Alla synpunkter bedöms vara 

tillgodosedda och detaljplanen bedöms vara redo för ett antagande 

Beslutsunderlag 

Kartbilaga   

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta enligt förslag till 

beslut och finner att så är fallet.  

      

      

______________ 

Beslutet skickas till: 

Samhällsbyggnadsförvaltningen 
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§ 166 Dnr 2021/00149  

Exploatering, Bålsta C, steg 1 och 2 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige beslutar att godkänna budget för 

Exploateringsprojektet Steg 1 och 2 Bålsta C med 106,7 miljoner kronor. 

Denna budget ersätter inte budgetarna för Bålsta C etapp 1 och etapp 6. 

2. Kommunfullmäktige godkänner att upplåning sker av 47 miljoner kronor 

för att täcka finansieringsbehovet under 2022. 

3. Kommunfullmäktige beslutar att investeringar i anläggningarna kan starta 

och därmed ska upphandlingen av VA i Stockholmsvägen påbörjas.  

Sammanfattning  

Projektet Bålsta C behöver starta upp inledande arbete med projektering för 

ett genomförande av kommande detaljplan (etapp 1, gult område på karta 

nedan). Projektet behöver även se över planförslaget gällande utformning 

och omfattning av bebyggelse och offentliga ytor, parkeringslösningar med 

mera. För att kunna arbete vidare mot en färdig detaljplan ges förslag på en 

exploateringsbudget i två steg. Steg ett med kostnader för utredningar och 

projektering och steg två med kostnader för byggnation och intäkter från 

markförsäljning och exploateringsbidrag från kommande exploatörer.  

När detaljplanen börjar närma sig ett genomförande, återkommer projektet 

med förslag till fullständig exploateringsbudget för genomförandefasen 

(steg två). 

Upplåningsbehovet uppgår till 14,1 miljoner kronor för år 2021 för denna 

exploatering. Förvaltningen återkommer med samlat upplåningsbehov för år 

2021.  

Parkeringsdäcket föreslås nu utgå med hänvisning till pågående utredningar 

kring parkeringsbehov inom Etapp 1. Budget 24 miljoner kronor. 

Beslutsunderlag 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Owe Fröjd (Båp) yrkar att ärendet återremitteras för att ta fram nya 

erforderliga avtal, total budget etc.   

Thomas Moore (SD) yrkar bifall till Owe Fröjds (Båp) återremissyrkande. 

Christian Nordberg (-) yrkar bifall till förslag till beslut punkterna 1-3. 

Robin Jande (V) yrkar att ärendet återremitteras. 
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Fred Rydberg (KD) yrkar bifall till förslag till beslut. 

Charlotta Bjälkebring Carlsson (V) yrkar i första hand på återremiss och i 

andra hand på ett tilläggsyrkande att den s k enprocentregeln ska gälla för 

exploatering Bålsta Centrum etapp 1 och 2. Detta genom att exploatören 

avsätter en procent av byggkostnaden till bild- och formkonstnärlig 

utsmyckning i den offentliga miljön.  

Christian Nordberg (-) yrkar avslag på återremissyrkandet och 

tilläggsyrkandet.  

Lars-Göran Bromander (S) yrkar bifall till förslag till beslut. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om ärendet ska avgöras i dag eller återremitteras och 

finner att ärendet ska avgöras i dag.  

Omröstning begärs 

Omröstningsresultat 

Följande omröstningsordning föreslås och godkänns: Ja-röst för att behandla 

ärendet i dag, nej-röst för att återremittera.  

Ja-röst lämnas av: Bertil Brifors (M), Ingvar Nilfjord (M), Per-Arne Öhman 

(M), Anders Thonfors (M), Gunnar Annell (M), Carl-Johan Torstensson 

(M), Nils-Åke Mårheden (M), Stefan Häggmark (M), Roger von Walden 

(M), Björn Hedö (M), Lisbeth Bolin (C), Per Widén (C), Helene Zeland 

Bodin (C), Gunilla Alm (L), Kjell Dufvenberg (L), Fred Rydberg (KD), 

Christian Nordberg (-), Agneta Hägglund (S), Werner Schubert (S), Helene 

Cranser (S), Fredrik Anderstedt (S), Pyry Niemi (S), Lars-Göran Bromander 

(S), Inger Wallin (S), Sven Erkert (S), Eva Staake (S), Jonny Ekblom (S), 

Maria Annell (S) 

Nej-röst lämnas av: Owe Fröjd (Båp), Sjunne Green (Båp), Peter Björkman 

(Båp), Charlotta Bjälkebring Carlsson (V), Robin Jande (V), Michael 

Rubbestad (SD), Bo Nyman (SD), Ann-Sofie Borg (SD), Thomas Moore 

(SD), Petri Piiroinen (SD), Carol Lundahl Moore (SD), Zinaida Belonoshko 

(SD), Tiina Fransson (SD)   

Med 28 ja-röster och 13 nej-röster beslutar kommunfullmäktige att behandla 

ärendet i dag. 

Beslutsgång 2 

Ordföranden frågar först om kommunfullmäktige kan besluta enligt förslag 

till beslut och finner att så är fallet. Ordföranden frågar sedan om 

kommunfullmäktige bifaller eller avslår tilläggsyrkandet från Charlotta 

Bjälkebring Carlsson (V) och finner att det avslås.  
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Reservation 

Charlotta Bjälkebring Carlsson (V) reserverar sig mot beslutet med följande 

motivering: 

”Vänsterpartiet vill bygga bort bostadsbristen, och störst är bristen på 

hyresrätter. Unga människor är värda att kunna flytta hemifrån och påbörja 

sina vuxenliv och möjlighet att bo kvar i kommunen. Vänsterpartiet menar 

att politiken kan och bör ta ett aktivt ansvar för att bygga miljövänliga 

hyresrätter till rimliga hyror. Allmännyttan ska värnas och hyresgästernas 

ställning stärkas. Det som nu håller på att ske är utförsäljning av 

kommuninvånarnas mark till olika byggexploatörer, att till största delen 

bygga bostadsrätter. Den allmänna dialogen om detta anser vi vara 

bristfällig. Tidigare hade vi en bred dialog med medborgarna kring 

byggplanerna i Bålsta. Den utveckling som skett den senaste 

mandatperioden är att diskussionen tystnat och i stället har alliansen ställt 

krav på vårt egna bostadsbolag om att höja andelen bostadsrätter. Vi 

vänsterpartiet håller inte med vi menar att Håbohus AB ska ta ett större 

ansvar för att bygga fler hyresrätter. Vi vill inte ha marknadshyror och vi 

vill inte sälja ut kommuninvånarnas mark.  

Vänsterpartiet vill att enprocentregeln tillämpas i kommunen vid om och 

nybyggnation. Regeln innebär att en procent av budgeten för ett 

byggprojekt avsätts till bild- eller formkonstnärlig gestaltning. Konst i 

offentlig miljö är ett sätt att skapa tryggare offentliga platser i vår kommun. 

Vi vill se ett tryggt och snyggt Håbo med en utbyggnadstakt där alla delar 

hänger med som vatten och avlopp, skolor, förskolor och annan service.  

Charlotta Bjälkebring Carlsson, Vänsterpartiet” 

 

Owe Fröjd (Båp) reserverar sig mot beslutet med följande motivering: 

”Det saknas fortfarande ett formellt tillbakadragande av tidigare 

markanvisning till Bovieran, och vi borde ha ett nytt beslut om ny 

markanvisning för Bovierna, och MED köpeavtal OCH exploateringsavtal, 

INNAN vi lägger ner pengar på detta, detta så vi inte gör samma misstag en 

gång till, samma misstag som alliansen nu gjort med t.ex. Björkvallen, med 

flera projekt 

Vi yrkade på återremiss för att ta fram nya erforderliga avtal, total budget 

etc., samt förslag på upphävande av tidigare avtal innan beslut, något som 

en majoritet av politiken inte ansåg sig behöva, innan beslut. 
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Detta yrkande var med anledning av att Bålstapartiet inte vill slarva bort 

mer skattemedel, denna oansvarighet med våra gemensamma tillgångar 

måste få ett slut!” 

Sverigedemokraterna reserverar sig mot beslutet med följande motivering: 

”Sverigedemokraterna yrkade på återremiss. Just nu genomförs såväl 

kalkylering som dimensionering innan man fullt ut har utrett framtida tänkt 

exploateringsgrad. 

Det saknas markanvisning eller avtal med exploatörer som ligger till grund 

för detta, norra Europas största VA-projekt. Är inte norra Europas största 

logistikbyggnad tillräckligt? Sverigedemokraterna befarar att detta blir 

ännu ett förlustprojekt i raden för Håbo kommun. 

 

Sverigedemokraterna i Håbo” 

 

 

______________ 

Beslutet skickas till: 

Samhällsbyggnadsförvaltningen 

Ekonomi 
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§ 167 Dnr 2021/00431  

Godkännande av ägarförändring avseende 
exploateringsavtal för genomförande av detaljplan för 
Väppeby 7:18 m.fl. kvarter K och L 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige godkänner förändrade 

ägarförhållanden avseende Väppeby Småstad 1 AB berörande åtagande 

enligt exploateringsavtal för detaljplaneområdet Väppeby 7:18 m.fl. – 

exploateringsområde kvarter K och L.    

Sammanfattning  

Håbo kommun har tidigare ingått ett antal exploateringsavtal för 

genomförandet av detaljplan för Väppeby 7:18 m. fl., Tvåhus. Ett av dessa 

avtal är ett trepartsavtal som träffades med Bålsta Småstadsutveckling AB 

och SA 82 Holding 2 AB och avser kvarter K och L, se bilaga 1.  

Kommunen godkände hösten 2019-09-18 överlåtelse av åtaganden enligt 

exploateringsavtal från Bålsta Småstadsutveckling AB (556964-

0112) till Väppeby Småstad 1 AB (559213-5445) efter skriftlig begäran, se 

bilaga 2.   

Qressida Group AB (556991-9540) som är indirekt 

ägare till Väppeby Småstad 1 AB avser sälja samtliga aktieposter 

i bolaget till fastighetsbolagen Hansson Hus och Ståhl & Ståhl. Köparen har 

meddelat att Väppeby Småstad 1 AB efter försäljningen kommer att bli ett 

dotterbolag till Dynadotter 1 AB (559279-7095) som kontrolleras och 

ägs gemensamt av Ståhl & Ståhl och Hansson Hus AB. Kommunens 

skriftliga godkännande efterfrågas. 

Huvudverksamheten i Hanssons Hus AB består av att producera 

flerbostadshus på entreprenad. Koncernen omsätter över 1 mdkr och 

färdigställde under 2020 cirka 700 bostäder, se bilaga 3.   

Bolagen är en starkare finansiell part än tidigare ägare. Ståhl & Ståhl har 

kapital för mer än 590 miljoner medan Hanssons hus har kapital för dryga 

100 miljoner, se bilaga 4-5.  

Förutom att företaget är starkare finansiellt så har kommunen 

erhållit pantbrev i berörd fastighet. Pantbrevets värde överstiger med 

råge exploatörens andel av finansiering av kommunens 

kostnader för utbyggnad av allmänna anläggningarna inom Tvåhus.  

 



 

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 23(40) 

 Sammanträdesdatum  

 2021-12-13  

Kommunfullmäktige    

 

 

JUSTERARE    EXPEDIERAD SIGNATUR UTDRAGSBESTYRKNING  

           

           
 

Förvaltningen föreslår att kommunen godkänner att ägarna till Hansson Hus 

AB (559272-4719) och Ståhl & Ståhl i Ulricehamn AB (559203-3608) 

genom av dessa helägt bolag får förvärva samtliga aktier Väppeby Småstad 

1 AB (559213-5445). 

Beslutsunderlag 

– Exploateringsavtal för detaljplaneområde Väppeby 7:18 m fl – 

exploateringsområde kvarter K och L, bilaga 1  

– Godkännande av ny delägare 2019-09-18, bilaga 2  

– Hanson Hus AB Årsredovisning m.m. 2020, bilaga 3  

– Ståhl & Ståhl Företagspresentation, bilaga 4  

– Ståhl & Ståhl Årsredovisning 2020, bilaga 5  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt förslag till beslut 

och finner att så är fallet.  

      

      

 

______________ 

Beslutet skickas till: 

Samhällsbyggnadsförvaltningen 
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§ 168 Dnr 2021/00424  

Återrapportering uppdrag utreda innovationscenter för 
miljöföretag 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige noterar återrapporteringen.  

2. Kommunfullmäktige uppdrar till kommunstyrelsen och 

samhällsbyggnadsförvaltningen att verka för att möjliggöra för 

miljöinnovation i Logistik Bålsta kvarter 2. 

Kommunfullmäktige ser positivt på att viss mark inom Logistik Bålsta 

kvarter 2 undantas från försäljning till förmån för framtida innovativ 

miljösatsning.   

Sammanfattning  

Kommunfullmäktige biföll en motion 2019-12-09 och gav 

kommunstyrelsen i uppdrag att utreda skapandet av ett innovationscenter för 

miljöföretag i enlighet med motionens förslag.  

Utredningen visar att det finns ett stort intresse för att samarbeta kring 

hållbarhetsfrågor och miljöinnovation från både företag och andra 

organisationer. Kommunens roll kan vara att koppla ihop lokala företag med 

forskning och finansieringsmöjligheter men även möjliggöra i 

detaljplaneringen. I utredningen har förvaltningen tittat på exempel på 

innovationscenter i andra kommuner och fört samtal med aktörer inom både 

näringsliv, akademi och offentlig verksamhet kring innovation och 

samverkan.  

Förvaltningen ser positivt på att ett innovationscenter kombineras med en 

innovativ produktionsanläggning eller liknande så som biokol, vätgas eller 

andra innovativa lösningar. Förslaget är att samhällsbyggnadsförvaltningen 

verkar för att möjliggöra för miljöinnovation i Logistik Bålsta kvarter 2 och 

även att en tomt i kvarter 2 undantas från försäljning i detta syfte. Vidare 

kan förvaltningen för den mark som finns kvar att sälja önska 

miljöinnovativa företag.   

Beslutsunderlag 

– Motion innovationscenter 2019-06-14 

– Beslut 2019/00250, 2019-12-09 § 171 
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Förslag till beslut på sammanträdet 

Owe Fröjd (Båp) yrkar bifall till förslag till beslut. 

Fred Rydberg (KD) yrkar bifall till förslag till beslut.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt förslag till beslut 

och finner att så är fallet.  

      

      

 

______________ 

Beslutet skickas till: 

Motionär 

Planavdelningen 

Näringslivsenheten 

Uppdragslista 
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§ 169 Dnr 2021/00430  

Återrapportering av uppdrag: Åtgärda Aronsborgs 
båtplats 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige beslutar att avsluta uppdraget.   

Sammanfattning  

Erik Nylén och Robert Kohlström (SD) har inkommit med en motion med 

fem förslag till åtgärder för Aronsborgs båtplats. Kommunfullmäktige 

beslutade (2020-02-24 § 13) att delvis bifalla motionen. I protokollet ifrån 

sammanträdet framgår det inte tydligt vilken del av motion som bifölls.   

Delar av uppdraget kräver en detaljplaneändring. Förvaltningen har redan ett 

uppdrag att upprätta ett program för området kring Aronsborg. Ett 

planprogram är en förutsättning för vidare detaljplanering inom området och 

frågorna kommer att behandlas i denna process.  

Förvaltningen rekommenderar att avsluta uppdraget då i och med att 

detaljplaneringen och exploateringen av Aronsborgsområdet inte är aktuell 

inom de närmsta åren.      

Beslutsunderlag 

– Beslut KS 2020-02-24 § 13 

- Motion 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt förslag till beslut 

och finner att så är fallet.  

 

      

______________ 

Beslutet skickas till: 

Motionär 

Planeringsavdelningen 

Uppdragslista 
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§ 170 Dnr 2021/00372  

Antagande av "Taxa för miljöbalken och 
strålskyddslagens områden" 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Föreslå kommunfullmäktige att taxa för tillsyn enligt miljöbalken och 

strålskyddslagen i sin gällande utformning antagen av kommunfullmäktige 

den 7 november 2016 § 125, upphör att gälla den 31 december 2021.  

2. Föreslå kommunfullmäktige att anta redovisat förslag till ny taxa för 

tillsyn enligt miljöbalken och strålskyddslagen med tillhörande bilagor att 

gälla från den 1 januari 2022.  

Beslutet fattas med stöd av 27 kap 1 § miljöbalken (1998:808), förordning 

(1998:940) om avgifter för prövning och tillsyn enligt miljöbalken, 8 kap 2 

§ 3 p och 14 § strålskyddsförordning (2018:506) och 10 kap 4 § 

strålskyddslagen 

Sammanfattning  

Utgångspunkten vid framtagandet av den nya taxan har varit att den nya 

taxan ska baseras på Sveriges kommuner och Regioners (SKR) modell från 

2016. Taxeunderlaget från SKR baseras på en handläggningskostnad per 

timme. Syftet med denna nya taxa är att kommunen ska få täckning för sina 

kostnader enligt ovan nämnda krav. Tidsuppskattningar ska ge möjlighet att 

ge kommunen ersättning för de timmar som läggs ned, och en framräknad 

handläggningskostnad per timme ska täcka lönekostnader och övriga 

kostnader som kan hänföras till området.  

För framräkning av underlag till taxa har basåret 2020 använts. Timpriset 

räknas sedan upp med ett prisindex för kommunal verksamhet (PKV). SKR 

arbetar med att tydligt koppla ihop tillsynsplan och finansiering av tillsyn 

inom miljöbalken och strålskyddslagens områden. Det är viktigt att behovet 

av tillsyn är det som styr den finansiering som behövs. Till skillnad från den 

tidigare taxemodellen (risk- och erfarenhetsbaserade modellen) har den nya 

behovsstyrda taxan fokus på övergripande processer och tillvägagångssätt, 

till exempel hur behovsutredning, tillsynsplan och finansiering av tillsyn hör 

ihop.  

Mallarna som har använts från SKR består av mallar för uträkning av hand-

läggningskostnad per timme, mallar för taxebestämmelser och bilagor. Bila-

gorna är: Taxebilaga 1, taxebilaga 2 fast årlig avgift och taxebilaga 3 

timavgift. Taxebilaga 2 fast årlig avgift och taxebilaga 3 timavgift bygger på 

miljöprövningsförordningens indelning av ämnesområden. Taxebilaga 1 

bygger på den tillsyn som ska utföras som inte finns med i miljöprövnings-

förordningen, utan endast miljöbalken med tillhörande förordningar.  
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Håbo kommun tog 2020 fram en behovsutredning och en tillsynsplan (BMN 

2020/00003) som beskriver behovet och planen för tillsyn. Den har använts 

som underlag i arbetet. För att beräkna handläggningskostnad per timme har 

Bygg- och miljöförvaltningens budget inkl. personalbudget för år 2020 an-

vänts. Ett arbete pågår kring gemensam utvärdering och anpassning av mal-

larna från SKR inom ramen för Miljösamverkan Stockholms län och Håbo 

kommun har fått ta del av underlag som har använts i arbetet. Anpassning-

arna handlar främst om att införa fler avgiftsnivåer.  

Kommunledningsförvaltningen har inget ytterligare att anföra och föreslår 

kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att besluta enligt bygg- 

och miljönämndens beslut.    

Beslutsunderlag 

– Taxebestämmelser för miljöbalken och strålskyddslagen 2021-09-23  

–  Taxebilaga 1 2020-08-07  

–  Taxebilaga 2 och 3 2020-08-07  

–  Handläggningskostnad 2021-09-23  

- Rapport framtagning av taxor 2020-08-03    

Förslag till beslut på sammanträdet 

Helene Zeland Bodin (C) yrkar bifall till förslag till beslut.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta enligt förslag till 

beslut och finner att så är fallet.  

      

      

______________ 

Beslutet skickas till: 

Samhällsbyggnadsförvaltningen 
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§ 171 Dnr 2021/00406  

Indexreglering av avfallstaxa och höjning av avgifter 
för slamtömning 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att höja slamtaxan 

avseende budningar, express- och akuta tömningar med 20 %. Genom 

höjningen införs en miljöstyrning och taxan blir konstruerad på ett sätt som 

uppmuntrar kunden att göra mer miljöriktiga val. 

2. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att genomföra 

redaktionella ändringar i avfallstaxan enligt bilaga Avfallstaxa 2022, med 

föreslagna revideringar. 

3. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att göra följande tillägg 

under punkt 1.7 i avfallstaxan, i samband med att kommunen övertar 

ansvaret för returpapper: 

Fastighetsinnehavare får beställa hämtning av returpapper av någon av de 

entreprenörer som Håbo kommun har godkänt. Avgifter för hämtning av 

returpapper från fastighet bestäms av den godkända entreprenören enligt 

förutsättningarna i godkännandet från kommunen och i konkurrens med 

övriga godkända entreprenörer. Avgifterna betalas till den entreprenör som 

anlitas 

Sammanfattning  

Den 5 oktober beslutade Tekniska nämnden, i enlighet med punkt 1.9 i 

avfallstaxan, att indexhöja avfallstaxan utifrån avfallsindex A12:1 MD. 

Förändring i avfallsindex A12:1 MD mellan juni 2020 och juni 2021 var 3,4 

% och avfallstaxan kommer att höjas med 3,4 % från den 1 januari 2022.   

Håbo kommuns avfallstaxa gäller sedan 1 januari 2021. Sedan dess har en 

del förändringar skett och avfallstaxan behöver revideras, både redaktionellt 

för att göra taxedokumentet tydligare, utifrån lagändringar och ökad 

miljöstyrning.  

Följande förändringar föreslås gälla från 1 januari 2022: 

1. Miljöstyrning av slamtaxan 

I Håbo arbetar vi med miljöfrågor för att skapa en god miljö för de som bor, 

arbetar och verkar i kommunen, men också för att bidra till en hållbar 

utveckling så att nuvarande och kommande generationer kan leva i en 

hälsosam och god miljö. Genom att införa en mer miljöstyrande slamtaxa 

bidrar det till minskade utsläpp och transporter, fler planerade och 

schemalagda tömningar. Kostnaden för den schemalagda tömningen föreslås 
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oförändrad. Kostnaden för budning, express och akut tömning höjas med 20 

%. Genom höjningen införs en miljöstyrning och taxan blir konstruerad på 

ett sätt som uppmuntrar kunden att göra mer miljöriktiga val. 

2. Redaktionella ändringar 

Nedan redovisas ett antal föreslagna ändringar. Fullständig redovisning av 

redaktionella ändringar återfinns i bilaga Avfallstaxa 2022, med föreslagna 

revideringar. 

Förtydliganden under punkt 1.7.1 gällande vad som ingår i grundavgiften 

och hur den tillämpas. 

För att tydliggöra för kunderna om vilka avgifter som ingår i samband med 

slamtömning föreslås att kostnaden för behandlingsavgiften för slammet 

flyttas från tabell 30 till tabell 28.  

För att förtydliga för kunderna föreslås följande text läggas till i tabell 2.3.2 

Extra tömningar och extra säck, extrasäckar får väga max 15 kilo st. 

Efter ändringar i miljöbalken ersätts begreppet hushållsavfall av kommunalt 

avfall  

ordalydelsen jämförligt hushållsavfall tas bort, och ersätts med avfall som 

liknar avfall från hushåll. 

3. Kommunal ansvar för returpapper 

I samband med att kommunen övertar ansvaret för returpapper föreslås 

följande tillägg göras under punkt 1.7 i avfallstaxan: 

Fastighetsinnehavare får beställa hämtning av returpapper av någon av de 

entreprenörer som Håbo kommun har godkänt. Avgifter för hämtning av 

returpapper från fastighet bestäms av den godkända entreprenören enligt 

förutsättningarna i godkännandet från kommunen och i konkurrens med 

övriga godkända entreprenörer. Avgifterna betalas till den entreprenör som 

anlitas. 

De entreprenörer på marknaden som är intresserade av att samla in 

returpapper i kommunen behöver göra en ansökan om tillstånd som 

kommunen godkänner, så fort uppställda krav är uppfyllda. Entreprenören 

lämnar det insamlade returpappret på plats anvisad av kommunen. Fler 

entreprenörer kan bli godkända, aktuell lista kommer att finnas på 

kommunens hemsida vid årsskiftet. 
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Beslutsunderlag 

– Håbo kommuns avfallstaxa, TN 2020/00231 nr 3905 

- Avfallstaxa 2022, med föreslagna revideringar   

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt förslag till beslut 

och finner att så sker.  

      

      

 

______________ 

Beslutet skickas till: 

Samhällsbyggnadschef 

Avfallschef 

Ekonomiavdelning 
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§ 172 Dnr 2021/00419  

Undertecknande av hyresavtal - Västerhagsvägen 17, 
Bålsta  

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige godkänner hyresavtal mellan Håbohus och Håbo 

kommun avseende ”Blockhyresavtal för bostäder och lokaler avseende 

särskilt boende på Västerhagsvägen 17 i Bålsta”. 

Kommunstyrelsens beslut 

2. Kommunstyrelsen beslutar – under förutsättning att kommunfullmäktige 

beslutar enligt ovan – att uppdra till kommundirektören att teckna avtal 

mellan Håbohus och Håbo kommun.  

Sammanfattning  

Håbo Hus har efter beställning från Håbo kommun uppfört ett särskilt 

boende på Västerhagsvägen 17 i Bålsta. För att underteckna avtalet krävs att 

kommunfullmäktige ger kommundirektören delegation då avtalstiden är 30 

år.  

Beslutsunderlag 

– Tjänsteskrivelse VON 2018/00009 nr 4009 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Per-Arne Öhman (M) yrkar bifall till förslag till beslut.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt förslag till beslut 

och finner att så är fallet.  

      

     ______________ 

Beslutet skickas till: 

Vård- och omsorgsnämnden 

Håbohus AB 
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§ 173 Dnr 2021/00413  

Tilläggsbudget statsbidrag för god vård och omsorg av 
äldre personer 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige beslutar om tilläggsbudget till vård- och 

omsorgsnämnden med 7 532 051 kronor, endast för år 2021, avseende 

statsbidrag för god vård och omsorg av äldre personer 

2. Kommunfullmäktige uppdrar åt vård- och omsorgsnämnden att under 

kvartal 1 2022 återrapportera vad statsbidraget använts till.  

Sammanfattning  

Regeringen har gett Socialstyrelsen i uppdrag att under 2021 fördela 

statsbidrag till landets kommuner för en äldreomsorgsatsning. Syfte med 

statsbidraget är att säkerställa en god vård och omsorg av äldre personer. 

För Håbo kommun är statsbidraget 7 532 051 kronor.  

Enligt anvisningar från socialstyrelsen får medlen användas utifrån lokala 

behov i syfte att möjliggöra förbättringar och utveckling av verksamheten.  

Exempel på utvecklingsområden kan vara: förbättrad arbetsmiljö och 

arbetsvillkor, arbete för personcentrerad vård och omsorg av personer med 

demenssjukdom, motverka ensamhet bland äldre, öka personalkontinuiteten, 

förbättra samverkan mellan socialtjänst och den kommunala och regionala 

hälso- och sjukvården, förebygga smittspridning av covid-19, utveckla stöd 

till anhörigvårdare, utveckla informationssäkerheten och väldfärdstekniken 

inom äldreomsorgen.  

Om bidraget används inom verksamhetsområden där kommunen har avtal 

med fristående aktörer ska dessa ges möjlighet att ta del av bidraget. 

Varje kommun ska senast den 28 februari 2022 återrapportera hur medlen 

har använts. Rekvirerade medel för 2021 kommer inte att återkrävas.  

Eftersom rekvirerade medel inte kommer att återkrävas, föreligger det inte 

något villkor i form av krav på prestation från bidragsmottagaren att 

genomföra vissa avgränsade åtgärder för att få tillgodogöra sig bidraget. 

Därför har Rådet för kommunal redovisning RKR, den 7 oktober, 

klassificerat statsbidraget som ett generellt bidrag för år 2021. 

Det medför att bidraget fördelas genom beslut av kommunfullmäktige i 

form av tilläggsbudget till berörd nämnd. Tilläggsbudgeten avser endast år 

2021, eftersom bidraget avser år 2021.  
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Det finns ännu inga anvisningar och villkor för statsbidrag avseende år 

2022, vilket gör att det är oklart om bidraget för år 2022 är riktat eller 

generellt.  

Beslutsunderlag 

– Anvisningar för att rekvirera statsbidrag från socialstyrelsen 

- Fördelning av statsbidrag per kommun från socialstyrelsen 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Agneta Hägglund (S) yrkar bifall till förslag till beslut. 

Per-Arne Öhman (M) yrkar bifall till förslag till beslut.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta enligt förslag till 

beslut och finner att så är fallet.  

      

      

 

______________ 

Beslutet skickas till: 

Vård- och omsorgsnämnden 

Ekonomiavdelningen 
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§ 174 Dnr 2021/00370  

Rapportering av ej verkställda gynnande beslut enligt 
SOL och LSS kvartal 2, 2021 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige noterar redovisningen.   

Sammanfattning  

Vård- och omsorgsnämnden och socialnämnden har inkommit med 

redovisning av ej verkställda gynnande beslut enligt 4 kap. 1 § 

Socialtjänstlagen och 9 § Lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade för kvartal 2 2021. Enligt dessa lagar ska sådan 

redovisning delges kommunfullmäktige.    

Beslutsunderlag 

– Beslut VON 2021-10-05 § 73 

- Beslut SN 2021-10-05 § 63   

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta enligt förslag till 

beslut och finner att så är fallet.  

      

      

 

______________ 

Beslutet skickas till: 

Socialnämnden – för kännedom 

Vård- och omsorgsnämnden – för kännedom 

Revisionen 
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§ 175 Dnr 2021/00415  

Redovisning av verkställighet av kommunfullmäktiges 
beslut, oktober 2021 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige noterar redovisningen.  

Sammanfattning  

Kommunstyrelsen ska årligen redovisa verkställigheten av ett urval av 

kommunfullmäktiges beslut. Främst återrapporteras verkställigheten av 

bifallna medborgarförslag och motioner, men även andra beslut redovisas 

vid behov.  

Status för verkställigheten av fullmäktiges beslut redovisas nu i två separata 

förteckningar, en för avslutade (2 st.) och en för pågående (25 st.). Chefer 

och andra ansvariga har fått möjlighet att kommentera och rapportera 

verkställigheternas status och tidplan och kommentarerna som kommit in 

framgår av förteckningen.    

Beslutsunderlag 

– Förteckning: Verkställighet – pågående 

- Förteckning: Verkställighet – avslutade   

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta enligt förslag till 

beslut och finner att så sker.  

      

      

______________ 

Beslutet skickas till: 

Kansli 
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§ 176 Dnr 2021/00506  

Entledigande från uppdrag som ledamot i vård- och 
omsorgsnämnden och som ersättare i 
kommunfullmäktige samt fyllnadsval och begäran om 
ny sammanräkning 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige entledigar Inga Birath von Sydow (C) från uppdrag 

som ersättare i kommunfullmäktige. 

2. Kommunfullmäktige entledigar Inga Birath von Sydow (C) från uppdrag 

som ledamot i vård- och omsorgsnämnden. 

3. Kommunfullmäktige utser Lisbeth Bolin (C) till ny ledamot i vård- och 

omsorgsnämnden i Inga Birath von Sydows (C) ställe. 

4. Kommunfullmäktige hemställer hos länsstyrelsen om ny sammanräkning 

utifrån 2018 års allmänna val för att utse en ny ersättare i 

kommunfullmäktige i Inga Birath von Sydows (C) ställe.    

Sammanfattning  

Inga Birath von Sydow (C) har begärt entledigande från uppdragen som 

ersättare i kommunfullmäktige och ledamot i vård- och omsorgsnämnden.    

Beslutsunderlag 

Avsägelse   

Förslag till beslut på sammanträdet 

Valberedningens ordförande, Fred Rydberg (KD), föreslår att Lisbeth Bolin 

(C) utses till ny ledamot i vård- och omsorgsnämnden.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta enligt Fred 

Rydbergs (KD) förslag och finner att så är fallet.  

      

      

 

______________ 
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Beslutet skickas till: 

Inga Birath von Sydow 

Vald 

Länsstyrelsen 

Löneadministration 

Förtroendemannaregister 

Säkerhetssamordnare 
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§ 177 Dnr 2021/00510  

Anmälan av ny motion: Projekt med sex timmars 
arbetsdag 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunfullmäktige beslutar att överlämna motionen till 

kommunstyrelsen för beredning.   

Sammanfattning  

Charlotta Bjälkebring Carlsson (V) m fl har överlämnat en motion till 

fullmäktige. Motionären föreslår att man bland annat utreder 

förutsättningarna för försök med införande av sextimmarsdag med 

bibehållen lön på någon eller några av kommunens arbetsplatser.  

Beslutsunderlag 

Motion 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige beslutar enligt förslag till beslut 

och finner att så är fallet.  

      

      

 

______________ 

Beslutet skickas till: 

Kansli 

Uppdragslista 

Hemsida 
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§ 178 Dnr 2021/00418  

Revidering av reglemente för kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige fastställer förslaget 

om reviderat reglemente för kommunstyrelsen.  

2. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att det reviderade 

reglementet för Kommunstyrelsen fastställs att gälla från och med 2022-01-

01 och tills vidare.  

3. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att samtidigt upphäva 

Tekniska nämndens reglemente att gälla från och med den 2022-01-01.  

Sammanfattning  

Från och med den 1 januari 2022 övergår Tekniska nämndens 

ansvarsområde till Kommunstyrelsen. De föreslagna förändringarna i 

kommunstyrelsens reglemente är därför, i huvudsak en effekt av att 

Tekniska nämnden upphör och att de nämndens ansvarsområde överförs till 

Kommunstyrelsens.  

Beslutsunderlag 

Förslag till reviderat reglemente för kommunstyrelsen 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige kan besluta enligt förslag till 

beslut och finner att så är fallet.  

      

      

______________ 

Beslutet skickas till: 

Kansli 

Hemsida 

 

 

 


